
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszám :

	

ÁI

Érkezett : 2017 OKT 2 b.

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Simicskó István honvédelmi miniszternek

„Állatkísérletek a Magyar Honvédségnél? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Több médium is foglalkozott azzal, hogy 2016 júliusában a honvédség 85 élő sertést vett és használt
fel annak érdekében, hogy a harctéri életmentők több hónapos elméleti felkészítésük után, a
kiképzés végén élőszövetes gyakorlaton sajátítsák el a harctéri körülmények közötti harctér i
sebesültellátás, életmentés fogásait . Az akkori tájékoztatás szerint „ az élőszövetes gyakorlás
sertésen azért fontos, mert az emberi szövet szerkezetéhez hasonlóan reagál a küls ő sérülésekre ,
behatásokra. ( . .) A gyakorlat végén az állatorvos az állaton eutanáziát hajt végre. "

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy

1. A Magyar Honvédség az elmúlt években hány alkalommal használt élő sertéseket annak
érdekében, hogy a katonák élőszövetes gyakorlaton sajátítják el a harctéri körülmények
közötti harctéri sebesültellátás, életmentés fogásait ?

2. Használt-e sertéseket, vagy más élő állatokat kísérleti célra?
3. Hány állat pusztult el ezeken a gyakorlatokon ?
4. Megfelel-e a valóságnak, hogy más országok hadserege is Magyarországon tanulmányozt a

ezeket az állatkísérleteket, illetve azon hatásait ?
5. Mivel a honvédség büszke arra, hogy a magyar katonai egészségügyi ellátás a NATO- n

belül és a nemzetközi környezetben is rendkívül elismert, mi a véleménye, hogy a NAT O
arra kérte néhány éve a disznókat gyakorlatozás címén lemészároló brit hadsereget, hogy
hagyjanak fel az állatkínzó hadi szimulációkkal?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . október „2't .”

	

Dr. Kiss László
országgyűlési képviselő
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